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Eg ser at det fort kan ryka viss noko ikkje klaffar heilt. Eit alternativ er å kutte både Ulvik og Etne.
Kva seier de? 
Kristi 
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Hei alle.
Alt nedanfor er vi samde om.

Det er nokre merknader til reiseruta i vedlegget, merka med raudt. Opplegget let seg likevel gjennomføre 
dersom vi ikkje treff på vegarbeid eller stengte vegar, då kan det verte litt travelt.
Kristi - Opplegget er realistisk, men her er på fleire tidspunkt vanskeleg å kome med ein plan B dersom noko 
hender. Det er altså ein risiko for avlysingar i så tilfelle.
Men vi får sjå når kommunane har spelt tilbake når dei kan.

Om vi må velje tenkjer eg at Etne, som formelt er med i forslaget, kan prioriterast framfor Ulvik, som har 
teke til orde for seg sjølv. 

Ser fram til å sjå dykk alle!

Med helsing,
Ole Vegard Skauge
Spesialrådgjevar
Kultur- og idrettsavdelinga | Fylkeskonservatoren

Tlf: 55 37 80 57 
www.hordaland.no
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1., 2. og 3.mars er foreløpig  sett av til møte med kommunar i Hordaland.

Vi må ha møte med:
Fitjar og Bømlo. Begge har foreslått arealreduksjon for området Fitjarøyane. Bømlo 
har foreslått arealreduksjon for Søre Bømlo
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Kvinnherad har foreslått arealreduksjon.
Ullensvang har bedt spesielt om møte.
Eidfjord. Har ikkje uttalt seg. Området er stort, skal reduserast

Foreslår at vi ikkje har møte med:
Austreim, Lindås, Radøy. Mindre merknader frå desse.
Bergen. Har ikkje uttalt seg, men vi ser på Byfjellene som relativt uproblematisk.
Odda. Små merknader. Det vil bli små endringar frå oss

Usikker på:
Etne - små merknader, ikkje forslag om arealreduksjon, men området er stort og vi vil 
truleg foreslå reduksjon.
Ulvik  - er ikkje med i vårt forslag, men foreslår sjølv Finse.

Sjå to alternative resieruter og møteplanar. Vi må vere forberedt på å snu ruta 
avhengig av når kommunane kan 
Ber om kommentarar så snart som mulig. Er dette realistisk? 

Helsing 
Kristi 
Seksjon for arealplanlegging
Tlf 982 02 846
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